
  

 

Betreft: Algemene Ledenvergadering energiecoöperatie DRG,  

Postcoderoosprojecten  Van RoesselI/II/III, Vermeer 

en Van den Abbeelen. 

Datum: 16 september 2024. 

Plaats: De Leybron, Riel. 

Aanwezig: 25 deelnemers en namens het bestuur Guus van der 

Put (penningmeester), Edwin Weijtmans (bestuurslid 

en verantwoordelijk voor de PCR projecten en de 

energiecoaches) en Ad Vissers (secretaris). 

Afmeldingen: We hebben zeventien afmeldingen ontvangen. 

 

 

1) Opening:  

Edwin opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom en 

geeft aan dat Rob verhinderd is. Edwin stelt de aanwezige 

bestuursleden voor. 

Voor de ALV heeft het bestuur bijgaande PowerPoint presentatie 

voorbereid. De agenda van de avond is hierin opgenomen en 

toegelicht. 

 

2) Concept verslag ALV 26 september 2023 in Goirle: 

Ongewijzigd vastgesteld. 
 

3) Postcoderoosprojecten Van Roessel I/II/III, Vermeer en 

Van den Abbeelen.  

• Edwin presenteert de ontwikkelingen van afgelopen jaar a.h.v. 

de slides 8 t/m 13; 

• Guus licht de financiën toe, inclusief de bevindingen van de 

kascommissie. Guus geeft aan dat de vergoeding van 3 ct/kWh 



aansluit bij de afspraken en dat deze jaarlijkse vergoeding van 3 

ct/kWh voor de rest van de looptijd ook haalbaar zou moeten 

zijn. 

 

De vragen aan Guus worden naar de mening van de 

vergadering adequaat beantwoord. 

 

Besluiten: 

o de ALV verleent decharge aan het bestuur betreffende de 

financiën 2023; 

o de ALV stelt een vergoeding van 3 ct/kWh over 2023 vast. 

 

  

4) Spinderwind: 

Guus geeft aan dat het goed gaat met Spinderwind en dat een 

volledig overzicht beschikbaar is bij de ledenvergadering in 

November 2024.  

 

5) Afsluitend betreffende de ALV: 

• Eigenlijk geen opmerkingen/vragen. Er wordt geanimeerd 

nagepraat/bijgepraat over hedendaagse tarieven en accu’s. Bij 

de informatieve bijeenkomst die DRG op 28 oktober organiseert, 

komen dit soort onderwerpen ook aan de orde; 

• DRG heeft vooralsnog geen plannen voor aanschaf nieuwe 

panelen, de nieuwe regeling voor postcoderoosprojecten 

(subsidieregeling) levert momenteel geen goede businesscase 

op. 

• Wij spreken af dat wij bij de vergadering van 2029 vooruitkijken 

naar ‘wat gaan wij in 2031 (als de eerste PCR afloopt) doen’? 

 

6) Stichting DRG: 

In het tweede deel van de bijeenkomst staat Edwin aan de hand 

van de slides 24 t/m 33 stil bij de activiteiten van de stichting 

duurzaam Riel. De vergadering heeft informatieve vragen over hoe 

het een en ander functioneert en de sfeer van de vergadering is 

waarderend. Er zijn geen ‘lopende vragen’. 



 

7) Afsluiting: 

Edwin sluit de vergadering rond 21:00 uur af en biedt iedereen een 

afsluitend drankje aan. Het afsluitende applaus toont zowel 

waardering voor dit drankje als voor de presentaties van Edwin en 

Guus. 

 


